

江西财经大学海外教育学院

江西财经大学 2024-2025 学年中国政府奖学金“丝绸之路”项目拟录取名单公示

2024 Chinese Government Scholarship (Silk Road) at Jiangxi University of Finance and Economics: Candidates Announcement

2024 年江西财经大学中国政府奖学金“丝绸之路”项目的校内评审工作已结束，经过面试、笔试和材料审核等多轮筛选，我校拟将以下候选名单上报国家留学基金委，国家留学基金管理委员会对候选人的遴选具有最终审核和监督权。在国家留学基金管理委员会批复前，此名单有可能出现改变。

The on-campus review process for the Chinese Government Scholarship “Silk Road” program at Jiangxi University of Finance and Economics in 2024 has been completed. Following multiple rounds of selection including interviews, written tests, and document evaluation, the university intends to submit the following list of candidates to the China Scholarship Council. The China Scholarship Council has the final authority to review and supervise the selection of the following

candidates. The list is subject to change until approval is granted by the China Scholarship Council.

如对公示名单有异议，请于 2024 年 6 月 6 日 17:00（北京时间）前与江西财经大学海外教育学院联系。如有异议一切以中文叙述为准。

If there are any objections to the published list, please contact the Overseas Education School at Jiangxi University of Finance and Economics before 17:00 on June 6, 2024 (GMT). The Chinese text of this article shall be deemed as the original.

联系人/ Contact: 王老师 (Archie)

联系人电话/Phone Number: 0086-791-83807960

江西财经大学海外教育学院
Overseas Education School of JUF
2024 年 5 月 31 日
31st May 2024

附件：

2024 年中国政府奖学金“丝绸之路”项目拟录取名单

List of Nomination

序号 No. of Students	流水号 Serial Number	姓名 Name	学生类别 Level of Studies	录取类型 Type of Admission
1	2413D8D82F	ASHLYNE, NICHOLE HARTANTO	硕士 Master	Formal
2	24EFC16744	HIMDI, NAJOUA	硕士 Master	Formal
3	24FF6188A7	SAYAVONG, ALISACK	硕士 Master	Formal
4	24A030E05C	BENJELLOUNE YASMINE	硕士 Master	Formal
5	2495B88D12	ALKAWMANI, OMAR MOHAMMED ALI	硕士 Master	Formal
6	244D0B33A4	CHANPICHDY, SARUN	硕士 Master	Formal
7	24714A0A59	BUI PHAN, TUNG LAM	硕士 Master	Formal
8	245D96D839	NAMANDA, MARIA	硕士 Master	Formal
9	2490D5D017	JULIA VICTORIA, COSTA RICO	硕士 Master	Formal
10	244961FECB	CHEBKI, MOHAMED	硕士 Master	Formal
11	24B3093A32	NGUYEN, THI NGAN HA	硕士 Master	Pending
12	2446DA86EB	TELI, MOHAMMAD NADEEM	硕士 Master	Pending
13	24E15363E8	MYRATGELDIYEV , RESULBERDI	硕士 Master	Pending
14	24BD7AE2FB	SHAKEEL, ADNAN	硕士 Master	Pending
15	24C6663B83	PARVEJ, MD SELIM	硕士 Master	Pending